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П И Т А Н Е 

 

от Групата общински съветници от ПП ГЕРБ – Шумен 

 

Относно: действията на общинската администрация във връзка с разпоредбите на 

Закона за електронните съобщителни мрежи и физическата инфраструктура и 

изискването кабелните мрежи да се разполагат под земята. 

 

 

УВАЖАЕМИ ПРОФЕСОР ХРИСТОВ,  

Преди няколко години общинската администрация предприе мерки за 

премахване на незаконните телевизионни и интернет кабели, които висят по 

осветителните стълбове. Част от операторите спазиха разпоредбите на Закона за 

електронните съобщителни мрежи и физическата инфраструктура, според които 

кабелните електронни съобщителни мрежи трябва да се разполагат подземно. От 

страна на Община Шумен беше поставено изискването при подготовката на проектите 

за уличните ремонти да се предвиди и част за изграждане на подземна инфраструктура 

за целта.  

Като пример в това отношение ще посочим ул. „Шуменска комуна“ в участъка 

от бул. „Ришки проход“ до бул. „Велики Преслав“. В разговор с представители на 

операторите се постигна съгласие далекосъобщителната мрежа да бъде разположена 

под земята и грозните провиснали снопове от кабели бяха премахнати. Няколко години 

по-рано такава договореност беше постигната и при ремонта на ул. „Преслав“ в 

участъка от бул. „Мадара“ до ул. „Владайско въстание“ около училищата ПЕГ „Н. Й. 

Вапцаров“ и СУ „Йоан Екзарх Български“. Съвсем различно обаче изглеждат другата 



част от ул. „Преслав“, която започва от „Владайско въстание“ и продължава до изхода 

към кв. „Дивдядово“, както и пресечните по-малки улици наоколо. Там електрическите 

стълбове са окичени с огромно количество кабели и всяка година с поредното 

разрешително за строеж на нова сграда броят им непрекъснато се увеличава. Освен че 

са много, сега те са и опасно провиснали след обилния сняг, паднал преди месец. 

Паяжини от жици и висящи кабели покриват електрическите стълбове по „Република“, 

„Милан Борисов“, „Вичо Папазов“, „Спартак“, „Свобода“, „Априлско въстание“ и др. 

Подобно е положението и в други райони на града. 

Като имаме предвид опита на предишната администрация и нежеланието на 

експлоатационните дружества сами да предприемат каквито и да било действия, ние 

много добре разбираме трудностите, пред които Общината е изправена. В същото 

време обаче, задължение на кмета по закон е да контролира, да търси диалог с 

операторите, да намира начин за решаване на проблема и да изисква спазване на 

нормативните изисквания.  

В тази връзка моля да ни отговорите на следните въпроси: 

1. Какви мерки предприема общинската администрация за премахване на 

въздушните  кабели? 

2. Има ли санкционирани оператори за незаконно поставени въздушни 

кабели? (В началото на месец март ОП „Чистота“  отчете ръст на глобите и двойно 

повече събрани пари от гражданите нарушители). Колко са санкционираните 

оператори? 

3. Предвидено ли е изграждане на нова подземна инфраструктура, която да 

бъде предоставена на доставчиците на далекосъобщителни услуги? 

4. Правени ли са проверки колко от въздушните кабели са стари и не 

функционират? Какво показват тези проверки и предвижда ли Общината да премахне 

неизползваната, но съществуваща все още въздушна мрежа по уличните стълбове? 

Уважаеми професор Христов, очакваме да получим изчерпателни писмени 

отговори по поставените въпроси. 

 

 

 

 С уважение, 
 

1. Албена Иванова-Неделчева ……………………. 

2. Светлозар Начев ………………… 



3. Борис Иванов …………………. 

4. Галин Антонов……………….. 

5. Димитър Александров …………….. 

6. Ивайло Илиев ……………………. 

7. Махмуд  Аламо……………………. 

8. Рени Цанкова …………………….. 

9. Татяна Кипрова …………………… 

 

 

 

  

 

 

 

 


